

## Conditions – The great escape - Kunstprojekt

Mit dem Upload ihrer Fotos akzeptieren die teilnehmenden KünstlerInnen folgende Regeln:

Die Teilnehmer stellen nur Fotos in den gemeinsamen Pool, für die sie das copyright haben. Das Copyright auf die Original-Fotos bleibt beim Urheber. Jede/ jeder kann ihre/seine eigenen Fotos nach Ablauf des Projekts wieder verwenden (oder weiter bearbeiten...)  
Alle Teilnehmer erklären sich damit einverstanden, dass die in den Pool geschickten Fotos von allen weiter bearbeitet werden können, aber nur innerhalb dieses Projekts „The great escape“ und in dem Zeitraum, in dem das Projekt läuft, das heißt bis zum Ausstellungstermin.

By uploading pictures the participating artists accept the following rules:

The participating artists will only submit pictures into the pool (Round 1) for which they hold the copyright. The artists maintain the copyright for each picture they submit. After the project/exhibit "the great escape" is complete, each artist may then reuse his/her pictures for his or her own personal artwork.

All participating artists agree to the fact that any and all pictures submitted to the pool for Round 1 can be worked on and changed in any way by any of the participating artists, but only over the period of time the project/exhibit "the great escape" runs and up through the opening date of the exhibit.

Wien, 12.3.2010